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Plats och tid 
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Gunilla Kanrell (AF) 
Elisabeth Åhman (KGA) 
 
Deltar digitalt 
Linda Matstoms (FK) 
  

Övriga deltagande Mari Cedervall (förbundschef) 
Marina Wesström (ekonom) 
 
Deltar digitalt 
Jenny Barksjö-Forslund §20 kl 10.00-10.40 
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skrifter Sekreterare 
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 Marina Wesström 
 
 Ordförande 

  

 Gunilla Kanrell  
 
 Justerande 

 
 

 Elisabeth Åhman  
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§ 13 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
 
§ 14 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
 
§ 15 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Elisabeth Åhman. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström 
 
 
§ 16 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll från styrelsemöte 2023-03-06 godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 17 Redogörelse ekonomi 
 
Vid utgången av februari har Finsam Degerfors-Karlskoga förbrukat 987 tkr av årets budget. 
Detta innebär ett överskott på 28 tkr i förhållande till periodens budget. Riktvärdet för 
perioden är 16,7% av årsbudgeten och utfallet är 16,2% av årsbudgeten. 
 
Coachingteamets utfall efter årets två första månader är ett överskott på 4 tkr i jämförelse 
med periodens budget. Det är stor osäkerhet i kostnaderna eftersom fakturor för flera av 
coacherna inte har kommit och endast preliminära kostnader är bokförda. 
Strukturella insatser har vid februari månads utgång ett överskott på 25 tkr i jämförelse med 
periodens budget, detta överskott beror på att mässor och föreläsningar anordnas först till 
hösten och inte har haft några kostnader hittills i år. 
Kansliets utfall vid februari månads utgång är ett underskott på 2 tkr i förhållande till 
periodens budget. Avvikelsen beror på kostnader som inte periodiseras under året.   
 
 
§ 18 Redogörelse strukturövergripande insatser 
 
Årsrapport till SOBONA har lämnats in och den sista SUS-rapportering för ekonomin är 
inlämnad av Mari o Marina. 
 
Visma-sign är införskaffad för digitalsignering, det första dokumentet som har signerats 
digitalt är Årsredovisningen 2022. 
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Det har varit möte med trygga arbetshandledare Anna och Jarmo, de är handledare för att 
hjälpa deltagare som står allra längst från arbetsmarknaden. Jarmo är på Fiik som är ett socialt 
företag i Karlskoga och Anna är på Mötesplatskupolen där Karlskoga kommun nu under 
våren driver vidare verksamheten som var ESF-projektet Inre driv, hon har också hand om 
fysiska aktiviteter för alla inskrivna i coachingteamet. 
 
Medlemssamrådet har genomförts digitalt med 20 deltagare. Från Degerfors kommun var det 
inga deltagare och från Karlskoga kommun deltog endast Nils Varg. Förbundscheferna 
presenterade statistik för samordningsförbunden. Det var förbundschefterna som kallade till 
medlemssamrådet men detta var sista året de hade det uppdraget, fortsättningsvis kommer det 
vara Försäkringskassan och Regionen tar över denna uppgift. 
 
Cross-nätverket som håller på att avslutas som projekt har fortsatt träffar 1 gång i månaden. 
På senaste mötet var 12 personer med från bl.a. Region Örebro län, Karlskoga kommun, ideell 
sektor, kommunens nära vård och Marknadsplats Karlskoga.  Planerna inför höstens 
konferens fortsätter. 
 
Beredningsgruppen har haft möte, där bl.a. Arbetsförmedlingen berättade att arbetslösheten i 
länet är lägre nu än för 1 år sedan men att det är fler varsel.  
 
Mari och Carina har varit på möte med MUCF (unga civilsamhällsfrågor), de planerar 
workshops kring målgruppen unga som varken arbetar eller studerar. Via regeringsuppdrag 
ska MUCF stödja lokala aktörer samt stärka kunskap och samverkan kring gruppen. 
Workshopen vänder sig till beslutsfattande politiker och tjänstemän. 
 
ESI (effektiv samordning för integration) som är en del i tidigare Jobblinjen i Karlskoga 
Kommun har träffat kommunens ledningsgrupp där varje part fick prata i ca 10 minuter. Det 
var Socialförvaltningen, Möckelnföreningarna, Karlskoga Hem, AF, Skolförvaltningen, 
Polisen och Finsam som deltog.  
 
Det har varit NNS månadsmöte där ca 30 förbund var med. Där informerades det bl.a. om att 
Riksdagen har fått info om indikatorresultaten och att nyckeltalen finns på Kolada. Det 
pratades också om hur kommer det gå med statistiken nu när SUS har försvunnit. Arbetet med 
förbundschefternas arbetsvillkor fortsätter. Ny ordförande i nationella rådet Martin Jonasson.  
 
 
§ 19 Redogörelse individinriktade insatser 
 
I coachingteamet är nu 138 deltagare inskrivna, det har ökat med 20 individer under mars. Nu 
kan det dröja upp till 1 månad från att man fått rekommendation om coachingteamet tills man 
tilldelas en coach, det är längsta väntetiden på länge. Ny coach i teamet är Mikael Sohl som är 
studie och yrkesvägledare, han kommer vara i teamet till 50%. 
 
Det pågår en demokraticirkel där 8 deltagare från coachingteamet är med, de har träffar en 
gång i veckan tillsammans med en handledare. Detta är via Verdandi som har fått ett 
regeringsuppdrag. 
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ESF-projekt 
 
Nu är slutrapporten för Studiespåret inskickad och den har fått godkänt av ESF. 
 
Gällande projektet för att motverka våld i nära relationer så är ansökan inskickad till ESF 
tillsammans med RAR och Centrala Östergötland. Tanken är att projektet som bedrivas som 
tre delprojekt där varje samordningsförbund står som delprojektägare. Projektet är tänkt att 
pågå i 3 år och för Finsam Degerfors/Karlskoga är sökta bidraget på nästan 1 mnkr under hela 
projekttiden. Planen är att genomföra 24 (4 grupper med 6 tillfällen) riktade 
utbildningsinsatser till olika yrkesgrupper. 
 
Karlskoga kommun har gjort en ESF-ansökan som heter Grönt försteg till framsteg där 
Finsam är samverkanspart och Mari har varit med och skrivit på ansökan. Projektet är tänkt 
att vända sig till utlandsfödda kvinnor och män med företrädesvis lägre utbildningsnivå som 
har eller riskerar försörjningsstöd eller som av andra skäl står utanför arbetsmarknaden samt 
personer som står utanför arbetsmarknaden på grund av sociala skäl och/eller funktionshinder 
(fysiska, psykiska eller intellektuella). I projektet är planen att deltagarna ska odla på 
kommunens mark. 
 
En ESF-ansökan som heter Inkluderingslyftet är inskickad där Centrala Östergötland är 
projektägare och Finsam Degerfors/Karlskoga finns med som en deltagande aktör. Detta är en 
förlängning på BIP och VPA. 
 
Mari har varit med på en digital utbildning som Zandra Kanakaris höll i, utbildningen var via 
ungarelationer.ser och handlade om att mäns våld mot kvinnor börjar med killas våld mot 
tjejer. Var 4:e ung tjej har varit utsatt för brått i nära relation.  
  
 
§ 20 Revisionsrapport redovisning från revisorer 
 
Revisionsrapporten gicks igenom av Jenny Barksjö-Forslund från KPMG, hon är både 
sakkunnigt biträde till lekmannarevisorerna och statens utsedda revisor. Sammanfattningsvis 
förmedlade hon att det är ett robustförbund med god ordning och reda. Årsredovisningen 
presenterades tydligt och strukturerat samt med goda resultat. Det är ett tydligt samband 
mellan de goda resultaten och en processinriktad ”Barbapappa” (coachingteamet) med en bred 
palett av aktiviteter.  
 
 
§ 21 Inkomna handlingar 
 
Inspektionen för socialförsäkringen släppte sin rapport gällande Finsams arbetet 31 mars. 
 
Information – den 7 mars var det debatt i Riksdagen om SUS/uppföljning Finsam mellan Åsa 
Eriksson (S) riksdagens socialförsäkringsutskott och socialförsäkringsminster Anna Tenje 
(M) 
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Från Regionen – Nya arvoden för styrelsen som gäller från 1 januari 2023. 
 
Från Regionen och kommunerna – information om nya lekmannarevisorer. Regionen har två 
lekamnnarevisorer och kommunerna en var, men totalt är det tre revisorer då Degerfors 
kommun och Regionen har samma person. 
 
 
§ 22 Jämställdhet/jämlikhet/genus 
 
Ökat tid för Charlotte Axelsson som utbildar personal inom genus. 
 
 
§ 23 Övriga frågor 
 
Förslag på dagordning till Samverkansdagen den 3 maj önskas, lämna dessa till Mari. 
 
 
Mötet Avslutas 
 
Samverkansdag 3 maj kl. 12-16 
Nästa styrelsemöte 12 juni kl. 9-12 


